
Dagsorden         

 

SB-møde den 27/8, 2024 kl. 17:30 – 20:00, lokale S20 

 

1. Velkommen tilbage. Præsentation af skolebestyrelsens medlemmer inklusiv nye elevrepræsentanter.  

2. Valg af forperson og næstforperson for perioden frem til august 2027. Iflg. vores forretningsorden er der valg til posterne hvert andet år, begge poster 
skal besættes af forældrerepræsentanter. 

3. Flere toiletter til RG1. Ved budgetforhandlingerne af Budget 2025, som er lige om hjørnet, skal politikerne tage stilling til budgetnotatet fra BUF på 7,1 
mio. kr. for nye toiletter på RG1. Hvordan skal vi forsøge at påvirke politikerne? Det er formentlig sidste chance for at få flere toiletter på RG1 inden for 
overskuelig fremtid. Bilag 1, budgetnotat 

4. Orientering om planer og tiltag på skolen (Martin). Mulighed for opklarende spørgsmål og diskussion 

Ledelse og lærerrepræsentanter vil gerne fortælle om, hvad skolen skal arbejde med pædagogisk bl.a. ”nedskrevne regler og pædagogisk og didaktisk linje, 

samt forventninger for det professionelle arbejde og forventninger til lejrskoler. Dertil kommer kælderrenovationen til at fylde en del hos børn og 

personale i efteråret.” 

5. Orientering fra KKFO’en inklusiv om ’Fremtidens frit’. Orientering ved Brian/Martin – og evt. Line fra KKFO’ens forældreråd. 

6. Principper for meddelelsesbogen. Godkendelse (Johanne). Bilag 2, principper for meddelelsesbogen eftersendes i løbet af weekenden. 

7. Principper for lejrskoler, ekskursioner og arrangementer i skoletiden. Godkendelse (Johanne). Bilag 3, principper for lejrskoler, ekskursioner og 
arrangementer i skoletiden eftersendes i løbet af weekenden. 

8. Vedtagelse af SB’s mødeplan for 2024/25. (Caroline). Bilag 4, Udkast til mødeplan  

9. Plan for kontaktforældremøder i efteråret 2024.  

10. Suppleringsvalg til skolebestyrelsen? Der mangler suppleanter for forældrerepræsentanter til SB – og muligvis også et enkelt medlem (diskussion)  

11. Evt. 

 

Skriftlige orienteringspunkter med mulighed for korte, opklarende spørgsmål på mødet (ingen diskussion eller beslutninger): 

 



1. Fast punkt: Tal for elevudsivning/udmeldelser (seneste måned + akkumuleret for skoleåret), opsigelser og sygefravær (herunder aktuel 
langtidssygdom/barsel), Bilag 5 (eftersendes eller præsenteres på mødet) (Martin) 

2. Rekruttering: Orientering om nyansættelser siden sidste SB-møde og aktuelt opslåede stillinger. Bilag 6 (eftersendes eller præsenteres på 
mødet) (Martin) 

3. Referat af seneste møde i Pædagogisk Udvalg (PU) (dato?), bilag 7  

4. Toiletsagen. 12. juni 2024 tog BUU stilling til prioriteringen af skoler til de kommende toiletrenoveringer (50 mio. bevilget på budget 2024) og 
Rådmandsgades Skole er stadig på listen over de skoler, der har fået bevilget penge, bilag 8 Prioritering af skoler til kommende 
toiletrenoveringer. 

5. Referat af skoleudviklingssamtalen 13. juni 2024, hvor temaet var elevernes trivsel og tilhørsforhold til skolen, bilag 9 eftersendes 

 
 

 

Referat 

SB-møde den 27/8-2024 
 
Tilstede: Caroline Lillelund, Johanne Ibi Schiøtt, Line Cappelen, Julie Goodall, Johan Vinde Larsen, Brian Hilskov, Martin Wåhlin  
Afbud fra: Katrine Svendsen, Sandra Schrøder Wolsgaard, Frederik Thorup Hansen   
Referat: Inemette Frandsen 

 

 
1 ELR = Elevrådet 

   Drøftelse / Orientering  Aftalt / Vedtaget Ansvarlig 

1 
Velkommen tilbage 

- Præsentation af 
skolebestyrelsens medlemmer 
inklusiv nye 
elevrepræsentanter.  
 

  Aftalt:  
Punktet udskydes til næste gang, da ELR1 ikke er 
fremmødt og alle andre kender hinanden i 
forvejen. 

 



 
2 SB = Skolebestyrelsen 

2 
Valg af forperson og 
næstforperson for perioden 
frem til august 2027. 

- Iflg. vores forretningsorden 
er der valg til posterne hvert 
andet år, begge poster skal 
besættes af 
forældrerepræsentanter. 
 

  Aftalt:  
Punktet udskydes til næste gang, da SB ikke er 
beslutningsdygtige d.d. 

 

3 
Flere toiletter til RG1  

- Ved budgetforhandlingerne 
af Budget 2025, som er lige 
om hjørnet, skal politikerne 
tage stilling til budgetnotatet 
fra BUF på 7,1 mio. kr. for nye 
toiletter på RG1.  

Hvordan skal vi forsøge at 
påvirke politikerne?  

Det er formentlig sidste 
chance for at få flere toiletter 
på RG1 inden for overskuelig 
fremtid.  

Bilag 1, budgetnotat 
 

 Drøftelse: 
Caroline har skrevet til BUU. SB2 drøfter 
hvem, der ellers skal mindes om sagen.  
 
Nørrebro Lokaludvalg vil bringe et FB-
opslag i morgen (onsdag).  
 
 

Aftalt:  
- SB kontakter politikerne og minder om sagen  
- Rækker ud til pressen – forsøger kontakt til 
medier, der tidl. har behandlet de manglende 
toiletfaciliteter.  
- SB-medlemmerne deler Nørrebro Lokaludvalgs 
FB-opslag 

 

4 
Orientering om planer og 
tiltag på skolen 

Mulighed for opklarende 
spørgsmål og diskussion 

Martin Orientering: 
Martin orienterer om, at personalet både 
på skole og KKFO´en er gået i gang et 
arbejde og beskrivelse af  

  



Ledelse og personale-
repræsentanter vil gerne 
fortælle om, hvad skolen skal 
arbejde med pædagogisk bl.a. 
”nedskrevne regler og 
pædagogisk og didaktisk linje, 
samt forventninger for det 
professionelle arbejde og 
forventninger til lejrskoler. 
Dertil kommer 
kælderrenovationen til at 
fylde en del hos børn og 
personale i efteråret.” 
 

hvem vi er og en RMG-håndbog ift. 
pædagogik, didaktik og kultur 
Arbejdet bliver en on going og dynamisk 
proces over de næste par år.  
 
Derudover skal der arbejdes med 
princippet for lejrskoler, så der 
udarbejdes en vejledning til lærere og 
pædagoger til planlægning af lejrskoler. 
 
Desuden er kælderrenoveringen ikke i 
gang endnu og vi kender endnu ikke 
omfanget af larm og andre gener. Der vil 
blive sendt besked i Aula, så snart vi ved 
noget om renoveringen.  

5 
Orientering fra KKFO’en 
inklusiv om ’Fremtidens frit’. 

 

Brian/ 
Martin Orientering: 

1. Der er startet to bh. klasser på 
Rabalder i sommer, hvilket betyder at 
biblioteket i stueetagen i 80´er-
bygningen er inddraget.  Biblioteket 
er flyttet til 3. sal og det 
forberedelseslokale der var på 3. sal, 
er flyttet til 2. sal tættere på 
børnene. 

2. Martin har fået besked om at 
byggeriet af fremtidens fritidshjem 
skal på til budgetforhandlingerne  

3. KKFO´en har fået en virkelig god 
tilbagemelding fra forældrene – 7. 
plads på landsplan. 

 

Aftalt:  

 

 

 

 

 

 

Ad 2. Den nye chef for ”BYG” skal inviteres ud på 
skolen.  
 

 



 

6 
Principper for med-
delelsesbogen.  

Bilag 2, principper for 
meddelelsesbogen  

Johanne  Godkendelse: 
Johanne retter til og SB forhåndsgodkender, 
under forudsætning af at rettelser indføres i 
dokumentet.  

 

7 
Principper for lejrskoler, 
ekskursioner og 
arrangementer i skoletiden. 
Godkendelse   

Bilag 3, principper for 
lejrskoler, ekskursioner og 
arrangementer i skoletiden  
 

Johanne Drøftelse: 
SB drøfter udkastet til principperne for 
lejrskoler, ekskursioner og 
arrangementer i skoletiden.  

Aftale: 
SB afventer rettelser under forudsætning af at 
rettelser indføres i dokumentet. 

 

8 
Vedtagelse af SB’s mødeplan 
for 2024/25.  

Bilag 4, Udkast til mødeplan  
 

Caroline  Vedtagelse:  
Caroline renskriver med rettelser. 

 

9 
Plan for 
kontaktforældremøder i 
efteråret 2024.  
 

 Udgår   

10 
Suppleringsvalg til 
skolebestyrelsen?  

Der mangler suppleanter for 
forældrerepræsentanter til SB 
– og muligvis også et enkelt 
medlem 
 

 Drøftelse:  
SB drøfter afholdelse af suppleringsvalg 

  

11 EVT     



 
 
 
 

Skriftlige orienteringspunkter med mulighed for korte, opklarende spørgsmål på 
mødet (ingen diskussion eller beslutninger): 
 

1) Fast punkt: Tal for elevudsivning/udmeldelser (seneste måned + akkumuleret for 
skoleåret), opsigelser og sygefravær (herunder aktuel langtidssygdom/barsel), bilag 5 
(Martin) 

2) Rekruttering: Orientering om nyansættelser siden sidste SB-møde og aktuelt 
opslåede stillinger. Bilag 6 (Martin) 

3) Referat af seneste møde i Pædagogisk Udvalg (PU) (dato?), bilag 7  

4) Toiletsagen. 12. juni 2024 tog BUU stilling til prioriteringen af skoler til de kommende 
toiletrenoveringer (50 mio. bevilget på budget 2024) og Rådmandsgades Skole er stadig 
på listen over de skoler, der har fået bevilget penge, bilag 8 Prioritering af skoler til 
kommende toiletrenoveringer. 

5) Referat af skoleudviklingssamtalen 13. juni 2024, hvor temaet var elevernes trivsel 
og tilhørsforhold til skolen, bilag 9  

6) Skoledistrikterne  
 
 
 

Ad 1) 
Ad 2) 
Ad 3) 
Ad 4) 
Ad 5) 
Ad 6) I august blev ændringerne af skoledistriktet vedtaget.  
 


